[image: image1.jpg]



[image: image2.jpg]q

\P:ﬁ—/:—‘ '5 +E; I%’iﬁ";

PR VMR GMIREWE » o+ ST A B AW FEERR
— e deEi+ ST R W 3 Ak~ B8 T 00 T oa v E ] Qg ~

1. BREREMEE T s
2. oI A B BT R e T e
2. BEEBH0BEOSETNG o FMESHARTRE
1= 1. T+=f7, BEMER? o
A:
2. XEESEHTISSBNE?
A:
3. ECHBEEREZE
A:
Zi- 1.  AEW@MNARAME? o
IS A:

2. T=ETARTHEDMNEEWB—RESEREIE?

A:
3 TETATEA - HMERRZS T BEMm(ZEDMIE)
A:
4 =
1. FRESERERERRE?
A:
2. HFRRENERED  MLEIRESERME?
A:
L“_ 1. #=ERREEREITMLELEENEHE2(BARE~)
CERTRE
2. REENBEB=EEEMNEIELIT(ZERERRP)
A:

BUEERR :
men  ETE
SHERIE F28 K "l"__:jfﬂ - j

FE HER -
RE: iR =2 E i #idbmaz+ =17 M4 8eis 44 M: www.facebdok.com/13Hangmuseum

WRERAT  AFER



史前大秘寶-十三行尋寶去
1F

1. 十三行名稱如何來?

A:

2. 文化層由上而下可分為哪四層?

A:

3. 第二特展室展覽名稱?

A:

2F(常設區)

1. 人面陶罐的用途為何?

A:

2. 十三行人除了製陶以外還有哪一項獨特的技術呢?

A:

3. 十三行人和外來民族交易些什麼東西?

A:

2F(特展室)

1. 請問第一特展室展覽名稱?

A:

2. 第一特展室的展品當中，哪些是你喜歡的呢?

     A:

4F(時光空橋)

1. 在展板上面你看到了哪些北台灣的史前文化?(有六種喔~)

A:

2. 你知道八里有哪三個重要的史前遺址嗎?(答案就在展板中唷)

A:

親愛的大朋友小朋友你們好:我是阿呆，想知道十三行不為人知的秘密嗎?請跟我一起來趟十三行尋寶之旅吧~要遵守以下的遊戲規則唷~

1. 星星標示就是答案的所在地
2. 可以從任何有星星標示處開始進行遊戲
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Big Historical Treasure-Let's Go to Shihsanhang
1F
1. Where did the name "Shihsanhang" originate from?

A:

2. What four layers do the "Cultural Wall" consist of?

A:

3. What is the name of the Second Special Exhibit?

A:
2F("Back to Shihsanhang" Permanent Exhibition) 
1. What was the famous "Anthropomorphic Jar" (the jar that is the museum's logo) used for?

A:

2. Aside from their talent in ceramic making, what other unique skills did the Shihsanhang people have?

A:

3. What types of goods did the Shihsanhang people trade with outsiders? (Name at least two)

A:
2F(Special Exhibitions)
1. What is the name of the First Special Exhibition?

A:

2. Of all the exhibits in the First Special Exhibition, which do you like the most?

     A:
4F(Time Bridge) 
1. On the display boards in the "Time Bridge", which prehistoric cultures are introduced? (There are six of them)

A:

2. Do you know what are the three important prehistoric sites in Bali? (Hint: The answers can be found in the panel descriptions)

A:
My dear kids, big or small - my name is Ah-Ben. Would you like to know the long-hidden secret of Shihsanhang? If so, then please accompany me on this Shihsanhang treasure hunt trip~Please follow the rules below to ensure that you have a fun time~
1. Stars on the map indicate where answers to the above questions can be found

2. You can start this treasure hunt trip from any star you wish

3. Once you answer all the questions on this page, bring your treasure map to the Information Desk, where you will receive a treasure of your own. 
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